
Kino Rejs to nie tylko ekran, fotele i filmy (zawsze ciekawy repertuar!) Dla mnie Kino REJS to 

przede wszystkim wspaniali ludzie, którzy tworzą tę kulturalną przestrzeń; jedno z nielicznych miejsc 

na mojej zawodowej mapie, które zawsze będę wspominać pięknie i z radością. Plastelina w takich 

miejscach wręcz sama się reżyseruje!  W Rejsie kilkukrotnie prowadziłam warsztaty animacji 

plastelinowej - rezultaty zawsze były na 5!  Dzięki!  

     Z okazji urodzin z całego serca życzę, aby Kino REJS dalej  płynęło po kulturalnym oceanie najlepszych 

wydarzeń, z prądem, w zdrowiu i radości:)  

 

Monika Kuczyniecka, reżyerka 

 


